
Beskæftigelsesudvalget

Til: Finansministeren

Dato: 15. juni 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BEU alm. del

Spørgsmål 527
Er ministeren enig i, at det i SAS, som er et statsejet selskab, ultimativt er en politisk
beslutning, om hvorvidt SAS skal operere med beskæftigelsesvilkår på RyanAir-niveau?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Bent Bøgsted (DF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Bent.Bogsted@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Bjarne Laustsen
formand
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